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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-06-04 
 
Justeras 2006-06-07 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Jutta Askergren  Kerstin Appel 
 
Närvarande ledamöter SPF Viveca Sarman                                
  SPF Jutta Askergren   
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp 

SPF Yvonne Wendt 
  SPF Kerstin Appel 
  PRO Ingrid Stockman 
   
 
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell under § 4 och § 7. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
       Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Jutta Askergren och Kerstin Appel justerar 
       dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
        Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 7 juni 2007 
        kl. 10:00. 
 
§ 3. Föregående sammanträdesprotokoll 
       Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
§ 4. Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Yttrande till länsstyrelsen med anledning av tillsyn av rättsäkerheten vid ansökan 
om hemtjänstinsatser 



A
B
C
D
E 

Äldreomsorgen                                                                                
Ö s t e r m a l m s   
s t a d s d e l s f ö r v a l t n i n g  
 

 
Länsstyrelsen genomförde i mars 2007 tillsyn vid Enheten för biståndsbedömning. 
Syftet var att uppmärksamma och påtala eventuella brister vid handläggningen av 
ansökningar om hemtjänst för att därigenom stärka den enskildes rättssäkerhet. 
Enheten för biståndsbedömning har under våren genomfört en omorganisation som 
innebär att ett särskilt vårdplaneringsteam har införts. En av målsättningarna är att 
effektivisera och renodla olika moment i handläggningen och därigenom frigöra mer 
tid för metoddiskussioner och kvalitetsutveckling.  
Östermalms stadsdelsnämnd pensionärsråd vill att förvaltningen använder sig av den 
checklista som representanter från pensionärsrådet tidigare har utarbetat vid ansökan 
om bistånd. 
 

-  Ansökan till Kompetensstegen 
 Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende har ansökt om medel från   
Kompetensstegen till utbildningsaktiviteter.  
Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd anser att denna ansökan är ett bra initiativ 
av Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende. 

- Äldreomsorgsinspektörens granskning av äldreomsorgen i Östermalms 
stadsdelsnämnd. 
Marianne Snell informerar om åtgärdsplanen utifrån äldreinspektörens synpunkter.  
Stadsdelsnämndens pensionärsråd anser att denna rapport är mycket välskriven. När 
det gäller hemtjänsten förslår pensionärsrådet att personalen i hemtjänsten ska gå 
introduktion med någon som har erfarenhet i yrket. Pensionärsrådet föreslår  
mentorskap för hemtjänst utförare.  
 

- Förlängning av avtal avseende måltider och leverans av dessa till  vård- och 
omsorgsboenden 
Förvaltningen föreslår att uppsägningen av avtalet med Sodexho AB upphävs och att 
avtalet förlängs tom 2008-09-15. Sodexo AB kommer i januari 2008 lägga om sin 
produktion i ett nytt kök till leveranser av kall mat. Utförarna på vård och 
omsorgsboendena är intresserade av leveranser av kall mat. 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd är positiva till avtalsförlängningen. 

 
§ 5. Rapport från äldreboendena 

- Ingrid Stockman har varit på förtroenderåd på Linnégårdens vård och omsorgsboende. 
Hon meddelade att en verksamhetschef kommer att sluta och att man fortsättningsvis  
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kommer att ha en verksamhetschef samt en biträdande verksamhetschef. 
 
Viveca Sarman berättade från Bo Bergmans Dagverksamhet att det råder en bra stämning 
på enheten. Hon berättar att man har planerat in aktiviteter för sommaren. 
 

§ 6. Information från KPR 
       Inget togs upp under denna punkt. 
 
§ 7. Kvalitetsarbete 
      Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd har delgivits kvalitetsmanualen och 
      Ansvaresfördelningen.  Pensionärsrådet poängterar vikten av samverkan och samarbete  
       i kapital 5. 
       I kapitel 9 vill pensionärsrådet att man flyttar ned riksfärdtjänst i slutet av kapitlet.  
       Vidare bör det inte stå i manualen har ej behov anser pensionärsrådet utan bedöms ej ha  
        behov. 
 
§ 8. Övriga frågor 

Pensionärsrådet har delgivits avslagsbeslut gällande hemtjänst, korttidsplatser,      
servicehuslägenheter samt vård och omsorgsboenden.   
 
Östermalms stadsdelsförvaltning kommer att från Äldrecentrum skicka efter rapporten  
”Pensionärsråd – ett verktyg för pensionärsinflytande?”  till samtliga ledamöter.     
 
Nästa pensionärsråd är 20 augusti kl. 13.45. 
 
En trevlig sommar tillönskades alla. 
 
 
Sekreterare 
Helén Engberg 
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